

# 求手袋厂长期印花加工服务合作项目

产品名称	求手袋厂长期印花加工服务合作项目
公司名称	广州锐众纺织品有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	广州海珠区仑头路74号
联系电话	89665399

## 产品详情

广州锐众纺织品有限公司（原锐众数码印花）创建于2008年，是从事数码印花和热升华转移印花的专业加工厂家，是生产优质热胶提花无缝壁布，绣花无缝墙布的高新技术企业。公司拥有3000多平方米的现代化标准厂房，员工80多名，拥有大批经验丰富的数码印花和转移印花专业技术人才，调色及印刷技术人才都有多年工作经历，能快速、高效地生产各类日本、欧美等高品质、高要求的数码印花和转移印花订单和打样。

1、采用电脑数码印花设备将花型印在纺织面料上面，颜色没有叠加和接口。2、无需制版，生产速度快，缩短了工作与生产周期3、不受颜色限制，颜色鲜艳亮丽，色牢度好，无手感，透气性好；4、一件起印，凸现小批量多品种优势；5、采用分散染料印花，绿色环保、降低污染；6、任意花型轻松实现，照片高精度印花，图案逼真，凸现个性。7、配备专业的分色调色技术人员，做出客户指定色卡颜色。8、技术指标通过its、sgs等国际权威机构检测，色牢度及光照牢度可达到4级以上。

服装印花类：t恤印花、成衣印花、运动服印花、泳衣、泳裤、个性t恤、裁片。

箱包鞋帽印花类：皮具印花、手袋印花、购物袋、行李箱、银包、复合材料包装，帆布鞋帽材料印花等。

家纺印花类：抱枕和汽车颈枕、床上用品、浴帘、窗帘、车座印花等。

广告礼品类：广告鼠标垫、个性布面拖鞋、杯垫、吧垫、挂画、旗子、广告帽等。

1、本网络报价仅供参考，成交价请与客服联系商议确定。本店支持支付宝担保交易。

2、未经商议直接拍下的，卖家有权关闭交易。

- 3、被印花材料的含棉量不能超过30%，否则颜色容易散开。涤纶化纤类最佳。
- 4、最好是买家自己提供布料，毕竟贵公司对自己要印的布料较熟悉。
- 5、免费设计、调色，小样免费，大样收费一般100元，做大货时可做抵减。

guangzhou ruizhong textile co., ltd. in guangzhou was founded in 2008, is engaged in digital printing and dye-sublimation transfer printing of professional manufacturer, the company has over 1000 square meters of modern standard workshops, more than 80 employees, the company has experienced a large number of digital printing professional and technical personnel, and transfer printing, toner and printing and technical personnel have many years of work experience, can quickly and efficiently produce various kinds of japan, europe and the united states high-quality, high-demand digital printing and transfer printing orders and proofing.

advantages:

1,using a computer-based digital printing equipment will be printed on the textile fabric flowers above, the color does not stack and interfaces.2,no plate, producing faster, shortening the production cycle of work and3,without limitation of color, bright colors bright, color fastness is good, no handle, good air permeability;4,one from india, highlights the advantages of small-batch varieties;5,using disperse dyes printing, green environmental protection, reduce pollution;6,any flowers easy, photos, high-precision printing, pattern fidelity and highlights the personality.7,equipped with professional color separation toner technical staff to make customer-specified color card color.8,technical specifications through the its, sgs and other international authoritative organization detection, color fastness and light fastness can reach level 4 or above.

main product :

garment printing class:t-shirt printing, garment printing, apparel printing, swimsuit, swimming trunks, personalized t-shirts, cut pieces.

luggage shoes and hats printing categories:leather printing, bag printing, shopping bags, luggage, wallets, composite materials, packaging, printing materials, such as canvas shoes and hats.

textile printing categories:pillow and car neck pillow, bedding, shower curtain, curtains, seat printing and so on.

advertising gifts:advertising mouse pad, personalized cloth slippers, coasters, bar mats, wall picture, flags, advertising cap and so on.

attention :

1, the amount of printed material containing no more than 30 percent of cotton, or the color easier to disperse.2, it is best to provide their own material, after all, your own fabric to be printed more familiar.3, proofing charge fees, usually 100. big cargo, the quantity can be done to offset the purchase price.4, in the demands that we offer the best to be done before the volume and pattern to be printed to send us, so we have given an accurate price can be as much as possible.